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Yttrande från MP angående yrkande om att förbereda avskaffande av aktivt skolval i 

Göteborgs Stad 

 
Grundskolenämnden har på Miljöpartiets initiativ gett förvaltningen i uppdrag att utreda vilken 
påverkan det aktiva skolvalet har haft på skolplaceringarna. Att innan utredningen är klar ge 
förvaltningen ett nytt uppdrag att genomföra förberedelser för skolplacering utan ett aktivt skolval blir 
då märkligt. Det finns heller inget beslut om att avskaffa det aktiva skolvalet. Miljöpartiet tycker att 
det är rimligt att avvakta utredningens resultat. Skulle den utredningen visa att det aktiva skolvalet har 
haft stor negativ påverkan på skolplaceringarna behöver vi självklart vidta åtgärder. 
 


